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z posiedzenia KomisJÍ Zdrowia ,Opiekl Spo?eczneJ i Ochrony

Srodowiska z dnia 24,01.1992 roln¡.

Sprawozdanie ze spotkanj,a Radnych Samorzqdu Terytorial-

nego w J=drzejowfe z Dyrektorem Naczelnyrn mgr St.Królen I Zastqpcq

Dyrektora do Spraw Lecznictwa Lecznictwa Dyr.T.Szwaqhowq w dniu
24 stycznia 1992 rola¡i

Radnl w osobach: przewodnlczqea Komisji Zdrowia

B . Koc iszewska -!fus lal, E. Pod.s I ad.la rW. KallnlnrG. Pelka, M. Od i as,
K, Sa jtyna, J. Caban, A . Flatny.

Tenat spotkania: sprawy gospodarcze i finansowe oraz

Piert¡¡sza c z q é é

FT'qI

spraury ró¿n@ZdrowotneJ w JgdrzeJowie+

tego spotkanla odbyla siq w 
rrzychodni

Re JonoffizeJowie przy u1. Przlpkowsklegó.

Prócz Dyrektorów obecny byt dr M.Wójcik.
Przewowsdnlczqca 1 Radni zaproponowali chqó zapoznania siE zagespo
darowanien i h{fkorzystanien plwnfc w podzleniach *rzyehodni

ReJonoweJ Nr TI w JEdrzejowfe.Powierzchnla ta wynosi 465 m2*
Przychodnla ReJonowa Nr fI zostala oddana d.o u2ytku Tr 1988 rohu.
Sprawq niezagospodarowanla pÍrnric do polowy 1991 roku zainteresolra

slq dr.Szwach.W ostatnieh klLhr nnieslqeach 1991 roln¡ Urzqd Miejskl

Jqdrzejów vykonal praee br¡dswlane likwiduJqce zalewanie pirirr,rle prz

Écieki z koLektora kanalizacyjnego.Kolektor zostaZ przebudowany,

prace byly konieczne.Koszty finansowe wyniosly okolo 87 nil ionów,

Stworzytro to mo211woÉé r'rykorzystania niezagoepodarowanej powierz-

chni na cele ZAZ w JEd,rzeJowle,

Dyrektor do Spraw Lecznietwa Dn.Szwachewa przedstahrlla Radn3re

koneepeJq zagespodarowanla tych ponieszozeñ. przez zotganlzowanie
tan rehabiLitacJlrhydroterapil d1a potrzeb Lecznictwarbaseny.
natrysklrwar,my do l-eczenia dziecf z wadanl postaqyroraz dla choryc
ze znlanaml w ukladzie kostno-staworqyn narzqd.u ruehu.

DyskusJa na tenat dalszego zagospoda¡owar¡la calej powierzeh
piwnic jest otwarta, gdyá powierzchnla Jest bard.zo duZa i wyaosi
t+65 n2.

1{ zale?.noéci od np}ywów pleniqZnyeh pryratnych sponsorów
spotrecznego konta pod has?enrZnfenne po1e nagaetyezneE dzialalnoÉé

d1a spoleczeústwa naszego regionu bqdzie konselnremtnle realizowan
Sponsorami s4 mleszkaricy urlasta i gtsiny Jqdrzejéw oraz guin

oÉcÍennych, zaklady przemystrowerbanki itd'

Sq cfretnf do wykonanfa okreSlonyeh czynnoÉci adaptaeyjnyehrwod"ocl,i

girwentylacJerprace dostasohtane tak2e w cz¡rnie spotreczn5rn.
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RadnÍ vryrazfl i du2e zainteresowanie i poparcie przedstawj.ot

-go planu.Zawiqzal  s iq komitet  spo?eczny sponsorów f inansuj4cy wy2e.

wymien ionq dz ia la lnoÉé.

Drugin obiektemzainteresowanj.a Radnych z Komisji Zdrowlat

0pieki SpoleczneJ i Ochrony Srodowiska byla Przychodnia Rejonowa

Nr I  w Jqdrzejowf.e przy u1.11 Listopada rgdzie udala s iq Komisja

z Dyrektoren Kró1em i Dyrektor Swach,

Spotkanle z praeownikami Przychodni RejonoweJ Nr I

odbylo siQ w punkcie Darórv Leków mieszkaúców niasta Feignies

z Francjl d.La naszego spoleczeústwa.

Rnkt Leków darów zostatr zorganizowany po objqcÍu pracy

przez Dr,szwachowq w ZespoLe Opieki Zd.rowotneJ w JEdrzejowle w koúcr

sierpnia 1991 rokn.Funkcjonuje od wrzeénia 1991 r"oh"

Praca organizacyjna byla bardzo trudnarw pienrszg$ koleJnoÉci

zlÍkrvidowano bardzo duZe zalegloéci killn¡nieslQczne a nawet kilk¡¡-

Letnle w niegospodarnoÉci leka¡ni z edarów; brak segregaeji 1ekówt

nÍszczenie lekówrprzeterminowanierbrak jaklej-kolwiek kontrsli nad

ninf ,brak pomieszczeúrregalów na rozloZenie lekówrbrak szafekt

przechorryvanie w nleodpowiednieh wanrnkachrnp.w bl aszakach w zinie

i upatrach,

SegregacJe i ewidenc$q 1eków zajqla siQ EnPa osób

wehodzqcyeh w sklad koraisji powolana przez Dyrektor Szwach do sprat

d.arów leków,OdczytuJqc ulotklrdaty rwa2noÉcl rspisywano i ewidencjonr

wano kazdq iloÉó leków.Zatrudniono technlka pracujqcego na 2 -7 godi

-nachrktóre prowadzi punkt csdzlennie trl godzinach od 13-15-tej '

Spolecznq pieczq prowadzl Dr.SoJa -interna IIO - z potnocq pielqgnia

ki Gol,QbiowskÍejrponagajqceJ w infornacJl o sposobie uiywania lelnlt

lub zarnóany na inny 1ek.

Obecnle leki sq ewidencjonowane zgodnie z przeplsáqr1.

Zainteresowanle ü zglaszanie si9 po lekl spoleczeústwa jest du2e.

PacJencl przyd¡adz1 z receptanlrktóre sq wplsywane do zeszytn

rejeetrtrrknitaJq odbiér 1ekór a zeszyt pozostaje v punkcie.

Dzie¡rnie zglasza sfe okolo 20-JO-4O ehqtnych pacJentóff po leki z da'

rów.N1e wr¡zyscy Eogq znaleáé poszukiwany lekraLe zainterusowa¡rle

spoleczne jest bardzo d.uZe.Po leki zg}aszajq s1€ nieszkaúey niasta

i gminy Jqdrzejów oraz pobLiskleh gnin.Czqstynl goÉei po dary s4 os(

by prz;Jezd2aJqce przez JqdrzeJów ze Sl4skarKfelc ,Harszarvy zabier¿

jqc poszukfwane lekl.Rrnkt 1eków gronadzi wszystkle leki z daróv

prawldlol¡o zagospodarowane z datq waánoÉcl rnie zniszezone.

KomlsyJnie l ikwlduje siq leki przeterminowane 1 zniszczone.

Na écianle frontoweJ Przychodni ReJonoweJ Nr 1 przy uf.11 Listopada
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l ¡ / Ís1 reklama niasta Feignies z Francj i  informujqca o znajdujqcyn

siQ punkcie darów z leków dla spolsc2sústwa naszego regionu.

Wspomng krótkorw koñcu paádzíernlka 1991 r.goéóü* naszego

miasta byl i  mieszkaúcy Feignies z Francj i  na czele z merem i  k i lku '

osobowq grupqrodwiedzi l i  punkt 1eków rprzeglqdal i  ewidencjq wydawa'

nych lekówrbyl i  zadowol-enir2e trud 1ch przynosi  owoce rwyrazi l f
zalnteresowanie i íyczlivroÉó dla Jqdrzejowa.

Nastqpna czeÉó spotkania odbyla s ig w gabinecie D¡".Soj i t

który poinformowa] Radnych ,2e powstala rrKonisjatt -powolana pr.zez

Dyrektora KróIa zajmujqca siq problemami zdrowia w ZAZ Jqdrzejów.

Odbyto klLka posiedzeri,/nie wiem z jakim efektem/.Zaproponowano

skrócenle czasu pobytu w szpital.uroplacanie dniówki oko?o J0 tys.

z l .Oplatg za uslugi  laboratoryjne po 15 tys.r lub na stybkotrc i tor l

1ub z lnnego szpitala czy laboratorii¡m spoza ZOZ-u.Komisja ta

równie2 zaproponowala przesunlQcie pienÍqdzy na bie2qce wydatki

z innych paragrafówrmo2e z p},ae ?rznniejszenie zatrudnienj.a lekarz'

p i e1 egnl arekrpracownikói+¡ fachowych rreorganizowani e zatrudnienia

w P.gotowiu Ratunkor¡{fm ZOZ zwal,niaJqc okreÉlonq grupe sanitariuszy

Nle jasna jest sprar,{a |treorganj.zacJitr w admlnistracjl oraz grupy

techniczneJrw któreJ zatrudnlonych jest  okolo 13 osób nie wykorzys'

tanej godzinowo anÍ fachowo.

Dyrektor,Naczelny Król nie reaguje na propozycje 1 interwencje

KomisJl "drowia od II kwartatru 1991 roku.

Sq to osóUy nie wykorzystanera otrzymujqce place za. zajmowany etat

Ornawiano równieZ na teJ 
Aonlsjl 

spraw€ ryczaltu na sanochody d'o

wizyt domowych.

Finanse ZOZ-y na f kwartal 1992 r 1992 roku okolo 7 miLiardów

ZtffifT6ñ6F-, z tego 5 ¡ailiardy na placerzadlu2enie ZOZ-v za lata

1990-91 wynosl 2 nll iardy 5OO m111onów 21.

Dyrektor Naezelny okreéLa sytuacie na przetrwanfe.
Dyrektor KróL zapytany o spralfe spólkf istniejqcej w ZOZ Jqdrzejów

$t 1gg1 roktr odpowiedziaTr|e lryJaénienle przeslal do samorzqdu

w JqdrzeJowle /ta[le lryjaÉnienie znajduje siq w aktach sanorz4du/.

gcena tych vryJafuierí nie zad.awalarnymaga ponownego fachowego roZ-

patrzenla przez osoby kourpetentnerrównie2 twj.erdzi r\e spólki takie

nie bytro.

Zapytany o brak ewidencjonowania 1eków i sprzEtu w ubleglyn roku

1 g9'l i poprzednieh latach zaprzeaza takimsytuacjóm. Sprawa lnrrenta-

ryzacjl w 1992 nie jasna.Rozmowa i pytanla o przyczyny nie zatrud-

nienia kslggowej i brakr¡ osoby odpowiedzialnej za kslEgowoÉéZOZ-u

nie Jest udzlelona przez Dyrektora Króla.
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To samo pytanie powtarza Przewodnoczqca Komisjl w sprawie istnienia

ki lkunastoosobowej gn¡py techniczneJ rprzerost  administracj i '

od 1gg1 roku ZQZ nie wykonuje przetargów na prace zoz-urzakup sprzqtt

o d z i e L y  i t p .
Wniosk i  z  J  j rzeprowadzonvch spotkaú w dn iach  12 .XI .91  .19 .XI I .91  .

ZU,I.9Z w ZOZ y Jedrzejowie z przedstawi.cieLani Dyrektorem l(ró1em

i Dyrektor Szwachowq od Kornisji Zdrowiar0pieki Spolecznej i Ochrony

Srodowiska  sa  nas tqPu iace :

l .sprawa spólk i  is tn ie jqcej  w ZOZ níedostatecznie wyja6niona wymaga

oceny osób fachowych i korrpetentnyeh powolanych urzqdowo'

2.nie provfad.zenie przetargu na trykonywane prace zLeconerzakup sprzet'

odz íe iy  r i tp .  t

J,nle wykorzystana grupa techniczna/proponowano kÍlkakrotne zwolnie-

n ie  osób/nada l  i s tn leJe '

4.ral4ce zaníedbania:oderwane p?ytki PC glazuryrzepsute szafytbrak

zanrkniqó doszaf na biel iznq/t<Lódk1, zamkni niecz]rnne/ rzaclekajqce

suf i ty w budynku mieszcz4cej  s lq aptekfrbrak Éwiet1ówekrkloszy na

l ampy ¡nnv/ ,
Kilkakrotnie ulegl zníszczeniu sprzqt novry w Isótkj-m okresie czasu

od. paíd,ziernika 1991 do styczni a 1992 'np.:
-pompa do wirówki t¡ krwiodawstwiet

-nie zamknlqte szafki  z l icznik iem el ,ektrycznymt

-zepsute pole rnagnetyczne -kilkakrotniet

-spalenie suezarki z pleluchaml zaraz po reperacJl

technlczn4rnotorycznie zepsute aparaty do ciD¡aien

przez ekipq

/nie reperowanie

Od,pro t nuaV*all1 '',-r- Lo P IC*/r-W\¡f-- u¡{,
aptek{szpitalne i zadranie narkotyków z po*odu [2gt

z¡nienlono tUr¡* zanków r spravra jest nie wytiaÉniona dc

a pobieranie pienJ. Qdzy za wykonanie uslug

ñ,

-wlamanie do

kluczy ?,

d laczego n ie

koúca.

bieni

Obiekt szpitala i przychodni specjalistyeznej -zaniedbanytna terenie

sterty émleeirbrany wejÉsi .**  n ie zanykaiq s iqrwiszqce na drucj-e.

Sciany budynków wewnqtrzne i na zewr4trT brudne t z lrli4tkien oddzia'

1ów poloLníczego i noworoüków ,stan sanitarno-higieniczny ubikacji t

z l y .
Przewodniczqca Kosrisji Zdrowiar0pieki Slolecznej i Ochrony Snodowis'

ka odwolala swoje poparcÍe d1a Dyrektora Króla wobec calej Konisji

Zdrowla w dnh: 24.I.92 r.

Nale|y ocenló pracq Dyrektora Naczelnego Króla ZOZ w Jqdrzejo¡rie'

-sprawa spó}ki  ls tn ie jqceJ w ZOZ,

-brak ewidencJf darów lekó¡v I sprzetu od kilkt¡ 1at'
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-wydawanle uprzywilejowarlyno OSrodkon Zdror,cia sprzgtu-zezwolenj.e na

wchodzenie osobour trzecim do magazynów,
-zaniedbanie budynków przez niszczenierplytk i  rdachy rpodzienla,
-brak beakcji na zajqcie lokalu przez osobE spoza ZOZ-v prlnratnie,

a  n ie  mieszka j4a4 / '  rzych .Re j .Nr . I / ,
-bard,zo zLy stan apteki szpitalnej-brak modernizacji od kilkr:nastu
l a t r c i a s n o ,

-brak pomieszczeri, na leki z darów,
-rozliczanle s1q z pieniqdzy tqplacanych na ZOZ przez osoby prywatne
i  przedsi tb iorstwa,

-sprawa inwentaryzacjl i kasacJi sprzqtu-wyjaÉnió winna odpowÍed.nia
komisja fachowców,

-brak przetargóvha pracersprzqt t dobrqhraterlalne,
-nie uzgad,nianle i ni-e l iczenie siQ z opinlq fachowców -ordynatorów

p"zy zakupl.e sprzqtu nedyczn€gor
-¡ry¡aÉnlé przy rozLiczanfu z gminanl co jest mienien ZAZ-ura co zaku
pfla gminfe /gminy uprzywiLejowane/ ) .

-okreé1ió sposób rozl iczenla z gninanirktóre bedE cheiaty odeJÉa
lub odeszly /przyklad sqdzlszóvt/ ra bgdq korzystaly z bazy zoz-u -

szpitaLar laboratoriusl , krwiodawstwa, rehablLltacJi rlokal Í , sprzgtr.r.
Dotychczasowy rozdziatr byl ozqsto /g uznania Dyrektora Naczelnego
ZOZ-ÍI i zaopatrzenia.

Frzewodniczqca
Komisjl Zdrowiar Opieki Spotrecznej

1 Ochrony Srodowiska

Bernadeta Koc iszews ka-Fdrslal

,t^uvu-Jl",t{


